



List of Required Documents for Visa

【 English Version 】

Here is a list of the required documents that the student must prepare in order for entry to Canada on a student visa:

1. Student's two years of academic record from home country
2. Student's parents' financial bank statements for a period of six months to indicate a minimum of \$100,000 Canadian funds
3. Student's criminal record check
4. Proof of student's parents' property statements and investments
5. Student's permanent home residence
6. Student's full body medical examination check
7. Student's copy of birth certificate and passport
8. Student's parents' proof of employment, if self-employed, provide proof of business registration and job title
9. Student's current or past school's contact information

All documents are to be official documents and/ or notarized.

Tel: +1 (416) -390-9666

Email: info@alathenaschool.com

Address: 1446 Don Mills Rd, Toronto, ON M3B 3N3

Website: www.alathenaschool.com



加拿大学生签证申请材料须知

【中文版本】

以下是学生申请加拿大学生签证所需准备的文件清单:

1. 学生在原居住国家两年的学习成绩 (由学校开具的官方成绩单并公证)
2. 学生父母为期 6 个月的银行财务报表 , 表明至少有 10 万加元的加拿大资金
3. 学生犯罪记录检查
4. 学生父母的财产和投资证明
5. 学生永久居住地
6. 学生全身体检检查
7. 学生出生证明及护照复印件
8. 学生父母的就业证明 , 如果是自雇 , 请提供商业登记和职称证明
9. 学生目前或过去学校的联系信息

所有文件必须是官方文件和/或公证。

Tel: +1 (416) -390-9666

Email: info@alathenaschool.com

Address: 1446 Don Mills Rd, Toronto, ON M3B 3N3

Website: www.alathenaschool.com